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Tajemník Magistrátu města Brna 

Zasedání Zastupitelstva města Brna č. Z7/39 
konané dne 15. května 2018 

Informativní zpráva 
o vyřízení dotazů, připomínek a podnětů občanů ze zasedání Zastupitelstva města Brna 

č. Z7/38 konaného dne 10. dubna 2018 

Igor Kadeřávek 
- vyjádřil se k odsouhlasenému přesunu železničního uzlu Brno a nastínil možnost využití 

prostoru za řekou. 

Vladimír Hrubša 
- vystoupil jménem petičního výboru 24 obyvatel ulic Mlýnská a Spálená a informoval 

o pokračujícím porušování nočního klidu provozováním klubu Bajkazyl a o obtěžování 
vibrujícím hlukem především ze soukromého klubu Herna na ulici Dornych, což se negativně 
odráží na zdravotním stavu obyvatel bydlících v ulici Mlýnská a Spálená. V souvislosti 
s bodem 37) zařazeným na program dnešního jednání požádal, aby CRANKAZYLU, s.r.o., 
provozovateli Bajkazylu, nebyla poskytnuta dotace na činnost do doby vyřešení problémů 
s porušováním nočního klidu. 

Odpověď Bc. Matěje Hollana, náměstka primátora: 
K Vašemu vystoupení najednání Zastupitelstva města Brna dne 10. 4. 2018 si Vám dovoluji 
sdělit, že od roku 2016 v klubu Bajkazyl Brno proběhla řada zásahů ve snaze prostor lépe 
odhlučnit. Došlo např. k instalaci masivních dveří z vnitřní strany objektu, novému zaspárování 
- utěsnění míst dalšího možného úniku zvuku, pořízení zcela nových odhlučňovacích dveří 
oddělujících sál od dalších prostor a instalování nového ozvučovacího systému, který lépe 
směřuje akustickou energii, tudíž opět snižuje působení hluku. 
Dle sdělení společnosti CRANKAZYL, s.r.o., aktuálně probíhají schůzky s odborníky 
na akustiku se záměrem najít způsob, jak dále efektivně zabezpečit odhlučnění a jakým 
materiálem jej zabezpečit. 
Společnost CRANKAZYL, s.r.o., dne 19. 3. 2018 podala na Odbor kultury Magistrátu města 
Brna upravený rozpočet žádosti o dotaci na svoji celoroční činnost tak, aby mohla finance 
ze schválené dotace použít na lepší odhlučnění klubu. Konkrétně se jedná o pořízení a instalaci 
materiálu na odhlučnění, pořízení vzduchotechniky - nové ventilátory a na míru vyrobené 
tlumiče zvuku dle potřeb sálu. 
Věřím, že plánovaná opatření budou dostatečná a dojde tak ke spokojenosti všech stran. 

Mgr. Alena Přikrylová 
-jednatelka společnosti CRANKAZYL, s.r.o., provozující klub Bajkazyl, vystoupila taktéž 

v souvislosti s bodem 37), informovala o náplni činnosti klubu a zdůraznila jeho sociální 
aspekty. Doplnila informace o provedeném odhlučnění a konstatovala, že se stížnostmi 



ze strany nespokojených občanů zabývá a řeší je, domnívá se tedy, že jsou splněny všechny 
požadavky pro udělení dotace. 

Hana Ceníková 
- ve svém vystoupení se věnovala problematice lidí bez domova a zmínila se o potřebě zajištění 

vhodného objektu pro ubytování těchto osob. Dále sdělila, že v minulosti již vyzvala vedení 
statutárního města Brna k účasti na obědě v parku nebo v Armádě spásy, a opětovně pozvání 
zopakovala. Na závěr požádala o zlepšení komunikace a o písemnou reakci na své vystoupení. 

Vladimír Hynek 

- v souvislosti s výbornými výsledky klubu ledního hokeje HC Kometa Brno se dotázal 
na dobu zprovoznění nového zimního stadionu za Lužánkami. 

/Ing. Petr Vokřál, primátor - sdělil, že by si přál, aby k tomu došlo v roce 2022./ 

- dále se dotázal na výstavbu fotbalového stadionu za Lužánkami pro FC Zbrojovku Brno. 

/Ing. Petr Vokřál, primátor - konstatoval, že v tomto případě je situace složitější, protože se 
jedná o vyšší investici, a že by byl rád, kdyby byla stavba dokončena nedlouho po roce 2022./ 

• třetí dotaz směřoval na dobu dokončení druhé části Městské haly Vodová v Králově Poli. 

/Ing. Petr Vokřál, primátor - odpověděl, že na tuto část je v současnosti zpracováván koncept. 
Je nutné optimalizovat, co vše bude potřeba dostavět, včetně zajištění parkovacích míst, a dále 
rozhodnout o způsobu provozování tohoto prostoru./ 

- poslední dotaz se týkal plánované rekonstrukce a zprovoznění silnice kolem ulice Bráfova 
a zamýšlené přeložky tramvajové tratě. 

/Ing. Petr Vokřál, primátor - sdělil, že zahájení prací je plánováno na září 2018 a celý projekt 
je rozdělen do dvou etap s tím, že délka dokončení projektu by neměla přesáhnout čtyři roky./ 

Emil Kostka 

- požádal o podporu pro přijetí usnesení k bodu 73) týkající se prodeje pozemků v k. ú. Dolní 
Heršpice společnosti FLORPLANT s.r.o. Sdělil, že se jedná o prodej pruhu pozemku 
pod areálem a budovami, které vlastní, a žádost o prodej byla již odsouhlasena všemi 
dotčenými orgány města Brna. Informoval o podnětu konkurenční firmy k nevyhovění jeho 
žádosti založeném pouze na zástupných důvodech. 

Ing. Pavel Loutocký, v. r. 
tajemník MMB 

Zpracováno z podkladů zpracovatelského útvaru MMB: 
Jana Sovová 
Organizační odbor MMB 


